
 

 

 

 

 

 

Warszawa, dnia 25 kwietnia 2025 r 

Szanowni Państwo ! 

Zarząd Stowarzyszenia poniżej przedstawia swoje sprawozdanie z działalności od czerwca 2024 r: 

1.    W dniu 8 czerwca 2024 roku odbyło się Walne Zgromadzenie członków Stowarzyszenia Rekreacyjno-

Ekologicznego Joniec Wkra. W trakcie spotkania Zarząd złożył sprawozdanie z prac prowadzonych w okresie 

od 23 czerwca 2023r. Po przedstawieniu Sprawozdania Zarządu oraz pozytywnej opinii Komisji Rewizyjnej 

Zebrani podjęli uchwały dotyczące udzielenia Zarządowi absolutorium z wykonanych obowiązków w roku 

2023. Ponadto podjęto uchwały o przyjęciu sprawozdania finansowego za rok 2023, oraz przedłużeniu na czas 

do następnego Walnego Zgromadzenia zawieszenia pobierania składki członkowskiej.  

   Gościem specjalnym na spotkaniu był p. Marek Czerniakowski Wójt Gminy Joniec. Po obszernej informacji 

dotyczącej aktualnie prowadzonych prac przez Urząd Gminy, Wójt odpowiedział na szereg pytań uczestników 

spotkania. Dotyczyły one głównie aktualnego stanu zaawansowania prac przy powstawaniu planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębów Joniec-Las, oraz Krajęczyn-las. Duże zainteresowanie 

zebranych wzbudził temat instalacji światłowodowej do internetu. 

 

    Nieobecnym na Walnym Zgromadzeniu  był Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Płońsku p. Marek 

Gontarski. W związku z tym został zaproszony na inny termin w dniu 22 czerwca 2024 r., było to dopełnienie 

punktu z Walnego Zgromadzenia. Spotkanie Inspektora wraz z paniami z inspektoratu odbyło się w dniu 22 

czerwca w budynku stodoły koło gminy. Na spotkaniu przedstawiono opracowanie przygotowane przez 

Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego dotyczące „Postepowania  legalizacyjnego” samowoli 

budowlanych w obrębie kompleksów działek Krajęczyn-las oraz Janiec-las. Po dyskusji na tematy ogólne, 

zainteresowani członkowie Stowarzyszenia mieli możliwość przedstawienia gościom spotkania, 

indywidualnych problemów związanych tematycznie z działalnością Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. (opracowanie PIBR dotyczące postępowania legalizacyjnego znajduje się na stronie 

internetowej Stowarzyszenia) 
 

2.  W  miejsce organizowanego w latach poprzednich „Dnia Działkowca” Zarząd zaproponował spotkanie 

integracyjne p.t. „Wianki na Wkrze” organizowane w „Noc kupały”.  Noc Kupały  jedno z najważniejszych Świąt 

w dawnym kalendarzu słowiańskim związane z przesileniem letnim. Przeprowadzane w  trakcie nocy Kupały 

zwyczaje miały zapewnić świętującym zdrowie i urodzaj. W trakcie nocy rozpalano ogniska w których palono 

zioła, organizowano zabawy, dziewczęta puszczały wianki z zapalonymi świecami. 

Wianki na Wkrze odbyły się w dniu 22 czerwca o godz. 18  w stodole  na zapleczu gminy oraz placu obok,  gdzie 

ustawiono stoły i ławki.   Obecnych przywitał gospodarz imprezy Pan Mirek Dudziński przebrany w strój 

szlachecki. Przy jedzeniu przygotowanym przez obsługę Baru nad Wkrą uczestnicy bawili się zajadając się 

smacznymi różnymi potrawami serwowanymi na zimno i gorąco pieczonymi specjalnie na tą imprezę chlebem, 

ciastami. Najbardziej chwalonymi potrawami były gulasz, grochówka, schab karkowy, kiełbasa oraz wspaniały 

boczek z grilla obsługiwanego przez uczestników spotkania.  Hitem jak zawsze okazał się smalec z doskonałym 

chlebem i ogórkami małosolnymi.  

 

 



W trakcie spotkania zorganizowano między innymi konkurs wiedzy o gminie Joniec.  Zgłosiło się  pięć osób. Trzeba 

było odpowiedzieć na 20 dosyć trudnych i szczegółowych pytań.  Powołane jury po zliczeniu punktów za 

prawidłowe odpowiedzi wyłoniło zwycięzców. Główną nagrodą był bon do Rossmana, reszta uczestników 

otrzymała  bombonierki. 

Zorganizowany został też konkurs wicia wianków, panie, które się zgłosiły, miały możliwość jak za dawnych czasów 

pokazać swoje umiejętności i wyobraźnię w wiciu wianków z przygotowanych różnorodnych kwiatów. Nagrodami 

były kapelusze dla wszystkich biorących udział w konkursie. 

Poza tym odbyło się szereg zabaw i konkursów dla dorosłych i dzieci. Wszyscy uczestnicy konkursów otrzymali 
nagrody. Bardzo duże zainteresowanie wzbudziło też strzelanie z łuku do tarczy… 
O godzinie 21 uczestnicy  udali się z pochodniami nad brzeg rzeki Wkry, gdzie panny wrzuciły  przygotowane 

wianki ze świeczkami w nurt rzeki. 

Uczestnicy spotkania bawili się bardzo dobrze, pomysł imprezy spotkał się z dużym odzewem i pozytywnymi 
ocenami. Zarząd proponuje ponowić tę imprezę i organizować w następnych latach w okolicach przesilenia 
letniego. 
Całkowity koszt imprezy 8 267,43 zł. 

 

3. W  dniu 7 września odbyło się tradycyjne sprzątanie lasu. Bardzo ładna pogoda spowodowała, że  akcja 

sprzątania lasu spotkała się ze sporym zainteresowaniem akcją  przez działkowców nie tylko z naszego 

Stowarzyszenia – dbających o czysty las. Łącznie w akcji sprzątania lasu wzięło udział 37 osób. Każdy uczestnik 

biorący udział w sprzątaniu lasu (który przyniósł worek śmieci) otrzymał bon na 50 zł do zrealizowania w Barze 

nad Wkrą. Dzieci biorące udział w sprzątaniu lasu otrzymały batoniki, lizaki. 

Całkowity koszt akcji 2 169 zł. 

 
4. Współpraca z gminą Joniec: 

      a)         Zarząd Stowarzyszenia  dzięki dobrym kontaktom naszej Pani Prezes otrzymuje w miarę na bieżąco 
informacje dotyczące spraw gminy. Wśród takich spraw pojawiła się na wiosnę w ubiegłym roku informacja o 
budowie sieci światłowodowej, o której Państwa informowaliśmy. Zgłosiło się wielu działkowiczów. Jesienią ub 
roku Wójt gminy Joniec udostępnił na stronie gminy otrzymany od wykonawcy  wykaz nieruchomości 
planowanych do podłączenia do sieci światłowodowej. Szczegółowe mapki dostępne są w internecie. 
Streszczając, wykonawca podzielił zgłoszone lokalizacje na strefy: 
    Strefa 1 – obejmuje adresy blisko przebiegu głównych sieci kabli. Podłączenia w tej strefie będą realizowane 
w trakcie budowy sieci. Planowany termin wykonania w 2025r. 
     Strefa 2 – obejmuje lokalizacje dalej oddalone i wg planu będą realizowane po zrealizowaniu umowy i 
podłączeń w pierwszej strefie, prawdopodobnie będzie to rok 2026. 
      Strefa 3 – do tej strefy wykonawca zaliczył lokalizacje odległe i jednostkowe, które z przyczyn 

ekonomicznotechnicznych nie będą realizowane.  

Dostaliśmy od Państwa zapytania czy Zarząd mógłby się postarać wynegocjować zniżki dla działkowiczów z 

powodu sezonowości korzystania z internetu. Niestety ta kwestia na razie pozostaje bez odpowiedzi, bowiem nie 

ma jeszcze operatora, z którym można o tym rozmawiać. 

b)     W ubiegłym roku Zarząd Stowarzyszenia wspominał, że gmina chciałaby przystąpić do nadania 

poszczególnym ulicom w gminie nazw. Mieliśmy uzasadnioną nadzieję, że uda się przy tej okazji niejako 

zalegalizować nazwy uliczek w naszych kompleksach leśnych działek. Niestety okazuje się, że prawie wszystkie 

uliczki są prywatne i w związku z tym gmina nie może wprowadzić urzędowego nazewnictwa. Zatem nasze nazwy 

uliczek dalej będą umowne jak dotychczas. 

c)            Nie mamy dobrych informacji jeśli chodzi o plany zagospodarowania przestrzennego, dosyć istotne dla 

działkowiczów, którzy nie mogli dokonać legalizacji w Krajęczynie i w Jońcu, sprawy niestety utknęły w martwym 

punkcie wobec warunków postawionych przez rejonowy oddział RDOŚ. Prawdopodobnie w tym roku na walnym 

zgromadzeniu będziemy gościć wójta i zapewne ten temat zostanie poruszony. 

 

 



 

5. Podobnie jak w latach poprzednich również przed świętami Bożego Narodzenia Zarząd Stowarzyszenia podjął 

uchwałę o wsparciu jednej z rodzin z terenu gminy Joniec w ramach akcji „Szlachetna Paczka” W 

porozumieniu z urzędniczką odpowiedzialną w gminie za tę akcję zakupiliśmy i dostarczyliśmy do gminy 

produkty spożywcze na kwotę  1 097,10 zł. 

 

6. Zarząd Stowarzyszenia otrzymał  w październiku 2024r od Stowarzyszenia Klubu Sportowego z Jońca pismo 

uwiarygodnione przez wójta gminy z prośbą o finansowe wsparcie lokalnego młodzieżowego klubu 

sportowego, który  skupia lokalną młodzież prowadząc różnorakie zajęcia sportowe dla dzieci i młodzieży  w 

wieku szkolnym promujące wartości sportu i zdrowego trybu życia.  

Po rozpatrzeniu prośby zarząd na swoim posiedzeniu w dniu 12 listopada podjął uchwałę o wsparciu 

finansowym przeznaczając na ten cel kwotę 1 000 zł. 

 

 

7.  Spośród innych spraw, którymi zajmował się zarząd Stowarzyszenia to warto wspomnieć,  iż w styczniu br 

Zarząd Stowarzyszenia otrzymał postanowienie sądu KRS wzywające do złożenia w trybie pilnym wniosku o 

wpisanie piątego członka zarządu do KRSu pod sankcją  personalnie dla  każdego z członków zarządu nałożenia 

grzywny. Po wnikliwym zapoznaniu się z pismem Zarząd na swoim posiedzeniu postanowił odwołać się od 

postanowienia argumentując zmianami w statucie Stowarzyszenia uchwalonymi na walnym nadzwyczajnym 

zgromadzeniu w czerwcu 2023 r zmniejszającymi skład osobowy zarządu Stowarzyszenia. Po wystosowaniu 

odwołania sąd umorzył postępowanie. 
 

W kwietniu br otrzymaliśmy z  Urzędu Statystycznego w Krakowie informację, że Stowarzyszenie  Rekreacyjno 

Ekologiczne Joniec - Wkra została objęto obowiązkiem sprawozdawczym SOF-1. Jest to szczegółowe 

sprawozdanie z działalności fundacji, stowarzyszeń. Obecnie jesteśmy na etapie sporządzania tego 

sprawozdania. 

 

Zarząd rozpoczął już przygotowania do organizacji Walnego zgromadzenia członków Stowarzyszenia, które 

obędzie się w dniu 7 czerwca 2025r. o godzinie 1045 w siedzibie Urzędu Gminy w Jońcu. Zaproszenie na 

obrady zostaną państwu dostarczone doga internetową. 

 

Zarząd podjął też już prace przygotowawcze do organizacji imprezy „Noc Kupały”, którą chcemy zorganizować 

podobnie jak w ubiegłym roku w stodole k. gminny w dniu 21 czerwca 2025 od godz. 1800. Mamy już 

zapewnienie wójta o udostępnieniu obiektu, zarezerwowaliśmy też obsługę z Baru nad Wkrą, jesteśmy już po 

rozmowie z panią animatorką, która zajmie się organizacją zabaw i konkursów dla dzieci i częściowo dorosłych. 

Mamy też pewne pomysły dotyczące atrakcji. Zarząd chciałby też uaktywnić członków Stowarzyszenia i prosi 

o podrzucenie pomysłów i też pomoc w organizacji imprezy. 

 

Planujemy równie z wzorem lat ubiegłych zorganizować akcję  sprzątania lasu w dniu 6 września 2025 roku 

w godzinach 1000-1500, o czym poinformujemy szczegółowo w sierpniu sierpnia. 

 

 

                                                                                                                Zarząd Stowarzyszenia Rekreacyjno                     

                                                                                                                Ekologicznego Joniec - Wkra 


